
Geachte leden van de voorbereidende commissie,

Op 30 mei 2013 kwam ik voor het eerst in contact met 
Natuur&MilieuZuid en met name met Bart Nooij.

Ik had mij aangemeld voor de wandeling op de koeienweide in het 
Vondelpark. Het goot van de regen die avond en kletsnat kwam ik 
daar aan. Iedereen stond er als verzopen katten bij.

De wandeling was ondanks die stortbui echter een openbaring voor 
mij en ik heb de wandeling daarna nog vele malen gedaan en 
regelmatig verschillende mensen meegenomen die even 
enthousiast als ik waren.

Een oase van rust in een drukke stad en zeer druk park. 

Bovendien wordt die hele koeienweide bijgehouden door 
vrijwilligers. Wie gaat dat dan straks onderhouden?

Na verloop van tijd werd mij duidelijk dat NMZ nog veel meer deed.

Zo doen zij b.v. markten organiseren op het Stadionplein (later op 
het  Olympiaplein en ook in het Sarphatipark ) waar o.a.plantjes te 
koop worden aangeboden, informatie over biologisch tuinieren, 
regentonnen, wormenbakken, hoe wij de bijen kunnen helpen dmv 
bloemzaden verspreiden, helpen met geveltuinen aanleggen en 
uitleg over burgerinitiatieven etc.

Van die burgerinitiatieven heb ik gebruik  gemaakt en nadat ik mijn 
aanvraag met veel hulp van Ilse Chang (helaas nu weg) en na haar 
vertrek weer opnieuw  met Bart Nooij heb ingediend, is die 
aanvraag na heel veel heen en weer gedoe uiteindelijk toegekend.

Net nu ik bijna klaar ben met de installatie van onze biologische 
buurtmoestuin komt deze Jobstijding.

Juist nu de cohesie door en voor de buurtbewoners een beetje op 
gang komt, dreigt het hele NMZ team opgedoekt te gaan worden.

Mijns inziens een hele foute beslissing.
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In mijn straat gaan alle vrijgekomen beneden huisjes de zg Vrije 
Sector in en dat houdt in dat er heel veel nieuwe jonge mensen in 
deze buurt komen wonen.

Dat impliceert weer dat mensen elkaar niet meer kennen en niet 
meer op elkaar en de buurt letten.

Naar mijn idee is de beste beveiliging van een buurt cohesie tussen 
de bewoners.

Ik heb briefjes in alle brievenbussen gedaan en toen de bakken er 
eenmaal stonden kwam iedereen kijken en was razend enthousiast.

Een mooie gelegenheid voor mij om een praatje aan te knopen met 
de nieuwe buurtbewoners en om uit te leggen dat ik, als het tijd is 
om te oogsten, graag gezamenlijk de buit zou willen verorberen met 
de buurtbewoners.

Immers samen eten is altijd leuk en schept vaak een band.

Nog afgezien van de sociale aspecten, speelt de ook de gezondheid 
en leefbaarheid een grote rol.

Immers meer groen is meer zuurstof, meer zuivering van de lucht 
en een stuk prettiger aanblik ook nog eens.

Ook de jeugd kan op deze manier een stukje respect voor en kennis 
van de natuur worden bijgebracht.

Mijn verzoek is dan ook vriendelijk doch zeer dringend,

Laat deze plannen om het hele team van NMZ op te heffen 
alstublieft NIET doorgaan.

Hartelijk dank voor uw aandacht.


